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Geachte heer van der Voort,

U hebt het college op 18 augustus 2020 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over

naleving coronamaatregelen in de gemeente Oss. In deze brief beantwoorden wij uw vragen

puntsgewijs.

1. Staat het college nog steeds achter de uitspraken dat (extra) handhaven niet
noodzakelijk is en dat het voldoende is om te vertrouwen op ieders eigen

verantwoordelijkheid? Graag een toelichting op uw antwoord.
Zoals in alle persconferenties wordt aangegeven kunnen we het virus alleen

beslechten als we samen onze verantwoordelijkheid nemen. Wij vertrouwen erop dat

een ieder dat ook doet, al zien wij ook dat één dat beter kan en doet dan de ander.

Gelukkig zien we ook een daling in het aantal besmettingen na de laatste

persconferenties.

Wij gaan niet over het maken van de regels en de toezicht en handhaving daarop. Dit

is de een verantwoordelijkheid van de voorzitter van de veiligheidsregio. Er wordt nu

gekeken of een aanpassing aan het handhavingsplan nodig is.

2. De SP ziet graag dat het college sneller over gaat tot handhaving, indien
inwoners zich niet houden aan de 1r5 meter afstandsregel. Dit is immers in
het belang van de volksgezondheid en (lokale) economie, Wanneer gaat het
college met dit verzoek aan de slag?

We volgen als college de lijn van de veiligheidsregio. Daarnaast hebben we voor onze

handhavers onze eigen prioriteiten vastgesteld. Dit zijn jeugdoverlast, horeca,

recreatiegebieden en excessen. In de horeca zien we op de terrassen dat de 1,5 meter
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regel regelmatig wordt geschonden. Daar spreken we de bedrijfsleiders of eigenaren

op aan. Zien we geen verbetering volgt er een bestuurlijk gesprek. Blijven de

overtredingen hardnekkig plaatsvinden kan overgegaan worden tot bestuurlijke

maatregelen door de veiligheidsregio.

Voor de jeugd die we op straat treffen geldt dat onze BOA's en straatcoaches met hen

in gesprek gaan en indien nodig wijzen op de 1,5 meter samenleving. Ook monitoren

we het aantal besmettingen.

3. Welke andere (lokale) maatregelen zijn er nog meer mogelijk om naleving
van de corona-maatregelen te bevorderen? Is bijvoorbeeld extra
communicatie effectief of zouden samenscholingsverboden mogelijk zlin I
kunnen helpen?

We zetten zoveel mogelijk communicatiemiddelen in om de naleving van de corona

maatregelen te bevorderen. Daarbij sluiten we aan bij de landelijke of regionale

uitingen. U moet hierbij denken aan onze website www.oss.nl, facebook, twitter,

Instagram of de pers. Dit hebben we gedaan tijdens de piek in de COVID-19 crisis

maar ook tijdens bijvoorbeeld de kermis.

Als de besmettingen uit de hand zouden lopen en grote besmettingshaarden worden

geconstateerd kan een samenscholingsverbod een mogelijkheid zijn. Echter dit is een

zwaar middel en nu niet aan de orde gezien de mate van besmettingsgevaar op dit

moment in onze gemeente.
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